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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro bezpečnost a pro prevenci 
kriminality ZHMP 

 

ZÁPIS z 10. jednání 

Výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP konaného dne 22. 5. 2024 v 15:00 hod. 

Operační středisko krizového řízení, místnost č. 407, Nová radnice, Mariánské náměstí 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Jiří Ptáček, Ondřej Buršík, Mgr. Karel Hanzlík, Ing. Jan Hora, MUDr. Tomáš Kaštovský, Mgr. Jiří Knitl, Mgr. 

Martin Pacovský, Stanislav Šimek  

Omluveni: RNDr.  Daniel Mazur, Ph.D.  

Nepřítomni: Mgr. Martin Hrubčík, MBA , Miloslav Ondra 

Hosté: Ing. Eduard Šuster - ředitel Městské policie hl. m. Prahy, Mgr. Ludvík Klema - náměstek ředitele pro 
výkon služby Městské policie hl. m. Prahy, Libor Kousal - pověřený řízením Správy služeb hl. m. Prahy, 
JUDr. Markéta Štalmachová - ředitelka BEZ MHMP, brig. gen. Mgr. Petr Matějček - ředitel Krajského 
ředitelství Policie hl. m. Prahy, plk. Mgr. Petr Víšek – náměstek ředitele KŘ Policie pro vnější službu, brig. 
gen. Ing. Luděk Prudil – ředitel HZS HMP, Mgr. Zdeněk Křivánek, DiS., MHA, náměstek ředitele sekce 
NLZP ZZS HMP, Mgr. Eva Horáková – OVO MHMP, Ing. Luděk Chaloupka - vedoucí oddělení správy a 
provozu odboru OIC, Hana Vítková – poradkyně primátora, Mgr. Josef Macháček - poradce primátora, 
Linda Neubergová – zástupkyně MČ Prahy 5, MUDr. Pavel Bém – předseda protidrogové komise Rady 
HMP   

Jednání řídil: Jiří Ptáček - předseda Výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality      

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

3. Drogy v Praze a dopad na bezpečnostní situaci - Pavel Bém 

4. Záměr k projednání - Varonis 
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Bod Věc 

5. Tisky do Rady HMP na vědomí 

 

a) R-51356 k návrhu na odpis nákladů vynaložených na zmařené investice stavby č. 0222 Hasičská stanice 
Holešovice a  

stavby č. 3712 Hasičská stanice Modřany 

b) R-51036 k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů a fondu zaměstnavatele Městské policie hl. m.  

Prahy na rok 2024 

c) R-51110 k návrhu na poskytnutí individuální neinvestiční účelové dotace subjektům Delfín travel s.r.o., 
Malonot s.r.o. a  

GASTRO INDIGO s.r.o. a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

d) R-51574 k návrhu napojení objektu na poplachový monitorovací systém hlavního města Prahy 

e) R-50816 ke schválení Programového mandátu MOS Malovanka a souvisejících postupů 

f) R-51636 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

g) R-51596 k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů odboru INV MHMP na rok 2024 v kapitole 07 -
Bezpečnost 

h) R-51692 k návrhu nařízení hlavního města Prahy, kterým se mění nařízení č. 2/2013 Sb. hl. m. Prahy, o 
maximálních  

cenách za nucené odtahy vozidel včetně jejich střežení na parkovišti 

ch) R-51586 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a k návrhu na poskytnutí 
individuální účelové  

neinvestiční dotace SH ČMS - Městskému sdružení hasičů hl. m. Prahy v roce 2024 z rozpočtu kap. 07 - 

BEZPEČNOST 

i) R-51713 k záměru odboru bezpečnosti MHMP na realizaci veřejné zakázky „Dodávka nástroje na 
bezpečnostní  

ověřování zdrojového kódu aplikací včetně zajištění služby Code Review“ 

j) R-51707 k návrhu navýšení rozpočtu běžných výdajů Městské policie hl. m. Prahy o účelovou dotaci 
poskytnutou  

Městskou částí Praha 2 a navýšení limitu prostředků na platy Městské policie hl. m. Prahy pro rok 2024 

6. Tisky do Zastupitelstva HMP 

 

a) Z-12343 k návrhu na zrušení pověření plněním některých úkolů pří řízení Městské policie hlavního města 
Prahy pro  

Ing. Eduarda Šustera a pověření plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města Prahy pro  

Mgr. Ludvíka Klemu 

7. Zpráva o činnosti MP HMP za měsíc duben 2024 

8. Zpráva o činnosti KŘ Policie HMP za měsíc duben 2024 

9. Zpráva o činnosti ZZS HMP za měsíc duben 2024 

10. Zpráva o činnosti HZS HMP za měsíc duben 2024 

11. Zpráva o činnosti SS HMP za měsíc duben 2024 a za rok 2023 

12. Různé a závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Předseda Ptáček přivítal přítomné členy výboru i hosty na jednání Výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality 
ZHMP. 
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2. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

Členové výboru souhlasí s přítomností hostů na Výboru. 
přijato (6 - 0 - 0) 

 
Program byl bez připomínek schválen přítomnými členy výboru. 

přijato (6 - 0 - 0) 
 
 
Ověřovatelem zápisu byl určen člen výboru MUDr. Tomáš Kaštovský. 

přijato (6 - 0 - 0) 
 

V 15:12 přišel člen výboru Hora. 
 
V 15:18 přišel člen výboru Hanzlík. 

3. Drogy v Praze a dopad na bezpečnostní situaci - Pavel Bém 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl předseda Ptáček, s tím, že byl požádán odborem Kanceláře primátora 
Magistrátu o zařazení tohoto bodu na jednání Výboru. Předal slovo MUDr. Pavlu Bémovi. Ten přítomné seznámil s 
drogovou problematikou na území hl. m. Prahy. Nejprve se zaměřil na nejčastěji užívané drogy a možnosti jejich 
léčby. Sdělil, že kvalitní péče a zejména její dostupnost můžou účinně bránit jak rozvoji zdravotních a sociálních 
důsledků užívání drog, tak chránit veřejný pořádek. Nato navázal, že v rámci Prahy jsou dostupné dvě nízkoprahové 
služby, což je absolutní minimum z hlediska počtu. Řešením je nabídnutí adekvátní kapacity služeb. Nicméně se toto 
z dlouhodobého hlediska nedaří. V Praze je významná otevřená drogová scéna, která ovlivňuje bezpečnost a velmi 
často se přesouvá v rámci území Prahy. Vytváří to určitý tlak na politickou reprezentaci jak na MČ, tak i na 
magistrátní úrovni. Dále zmínil lokalitu Prahy 5, která se stala symbolem, kde je vyšší koncentrace drogově závislých 
bez adekvátní péče, jelikož jedna služba byla bez náhrady zrušena. Druhá služba se potýká s problémy týkajících se 
kapacit. Sdělil, že sám v zařízení na Praze 5 jedno odpoledne slouží. Informoval, že je připraven materiál do Rady 
HMP, díky kterému se otevřou v různých pražských lokalitách, tři nízkoprahová zařízení. Informoval, že existuje 
studie, která poukázala, že v Praze je potřeba minimálně osm těchto zařízeních. V Praze dále chybí detoxifikační 
jednotky. Také chybí návazná zdravotní péče (nap. zubař, psychiatr a další). Upozornil, že cca 80 % drogově závislých 
má ještě jinou psychiatrickou diagnózu. Dokonce každý druhý ji má diagnostikovanou jako primární onemocnění, 
které způsobí, že jako neléčení s psychiatrickou diagnózou začnou hledat jinou alternativu pomoci (alkohol, drogy). 
Apeloval, aby se před tímto problémem nezavíraly oči ale naopak, aby se podporovalo otevírání služeb a zařízení v 
rámci Prahy. 
 
Diskuze: 
 
člen výboru Hanzlík - poděkoval za tyto informace. Dotázal se, zda se pracuje na strategii, která by tento problém 
komunikovala směrem k MČ a také je motivovala. 
 
MUDr. Bém - odpověděl, že jako bývalý politik i starosta na Praze 6 pomohl otevřít nízkoprahovou a substituční 
službu Prevcentrum. Tato služba stále funguje, nikdo si na ni nestěžuje, jelikož je výborně vedená. Každá politická 
reprezentace musí mít chuť, vůli a odvahu se do něčeho takového pustit. Také je třeba dobře vysvětlovat a 
argumentovat vůči veřejnosti i ostatním členům politické reprezentace. 
 
člen výboru Hora - reagoval s tím, že na MČ je problém i s vhodnými prostory pro tyto služby. Je zastáncem těchto 
služeb a na Praze 4 by ji uvítal. Ocenil by informace týkající se jednotlivých MČ a také dokument, který by byl 
návodem, kam umisťovat tato zařízení a jak to správně celé uchopit. 
 
MUDr. Bém - odpověděl, že má k dispozici dva dokumenty, ve kterých jsou návodné body, jak se k tomuto problému 
postavit. Na Praze 4 by mohl vzniknout substituční program, který má tu výhodu, že jej navštěvují pacienti ve 
stabilizovaném stavu. 
 
host výboru Neubergová - dotazovala se na budoucnost kontaktního centra Sananim na Praze 5, zda zůstane nebo se 
bude zavírat. 
 
MUDr. Bém - odpověděl, že po zavření jednoho centra se do databáze Sananimu dostalo o 1000 klientů více. 
Sananim naštěstí zůstává a nezavírá, nicméně je za hranicí kapacity. Dokumenty rozešle prostřednictvím Mgr. 
Michaly Hánové z odboru SOV, případně pana Dárka, který zastává funkci protidrogového koordinátora. 
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4. Záměr k projednání - Varonis 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl předseda Ptáček, s tím, že již na minulém jednání byl tento záměr zařazen, ale 
nakonec bylo rozhodnuto, že se k němu výbor vrátí na jednom z dalších jednání. Předseda Ptáček také členy výboru 
informoval, že tento záměr nebyl nikde jinde projednáván. Představil Ing. Luďka Chaloupku, vedoucího oddělení 
správy a provozu odboru informatických činností Magistrátu, který celou problematiku tohoto záměru vysvětlí. Dále 
hovořil Ing. Chaloupka. Ten vysvětlil, že byla oddělena část týkající se bezpečnosti a standardních IT záležitostí, aby 
se předešlo nedorozuměním, jak tomu bylo minule. Na výboru se budou projednávat záměry týkající se bezpečnosti. 
K IS Varonis sdělil základní informace, důvod zpracování tohoto záměru a další náležitosti. 
 
Dále k tomuto proběhla diskuze, kdy člen výboru Hora zmínil, že tento záměr měl být projednán v příslušné komisi 
Rady HMP. Také měl výhrady k ceně zakázky. Člena výboru Knitla zajímalo, zda jsou v souladu se strategií s MP HMP, 
a zda je i cena obdobná. Bylo mu odpovězeno, že podpora je na jeden rok a cena bude obdobná, možná lehce nižší. 
Člen výboru Hora by do budoucna hledal řešení v rámci státní úrovně. 
 
Usnesení: 
 
Výbor pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP doporučuje záměr realizovat veřejnou zakázku na obnovu 
IS Valoris. 
 

přijato (8 – 0 – 0) 

5. Tisky do Rady HMP na vědomí 

a) R-51356 k návrhu na odpis nákladů vynaložených na zmařené investice stavby č. 0222 Hasičská stanice 
Holešovice a stavby č. 3712 Hasičská stanice Modřany 
 
b) R-51036 k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů a fondu zaměstnavatele Městské policie hl. m.  
Prahy na rok 2024 
 
c) R-51110 k návrhu na poskytnutí individuální neinvestiční účelové dotace subjektům Delfín travel s.r.o., Malonot 
s.r.o. a GASTRO INDIGO s.r.o. a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 
 
d) R-51574 k návrhu napojení objektu na poplachový monitorovací systém hlavního města Prahy 
 
e) R-50816 ke schválení Programového mandátu MOS Malovanka a souvisejících postupů 
 
f) R-51636 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 
 
g) R-51596 k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů odboru INV MHMP na rok 2024 v kapitole 07 –
Bezpečnost 
 
h) R-51692 k návrhu nařízení hlavního města Prahy, kterým se mění nařízení č. 2/2013 Sb. hl. m. Prahy, o 
maximálních cenách za nucené odtahy vozidel včetně jejich střežení na parkovišti 
 
ch) R-51586 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a k návrhu na poskytnutí individuální 
účelové neinvestiční dotace SH ČMS - Městskému sdružení hasičů hl. m. Prahy v roce 2024 z rozpočtu kap. 07 - 
BEZPEČNOST 
 
i) R-51713 k záměru odboru bezpečnosti MHMP na realizaci veřejné zakázky „Dodávka nástroje na bezpečnostní  
ověřování zdrojového kódu aplikací včetně zajištění služby Code Review“ 
 
j) R-51707 k návrhu navýšení rozpočtu běžných výdajů Městské policie hl. m. Prahy o účelovou dotaci poskytnutou  
Městskou částí Praha 2 a navýšení limitu prostředků na platy Městské policie hl. m. Prahy pro rok 2024 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Předseda Ptáček. Sdělil, že tyto tisky jsou zařazeny pro členy výboru k 
informaci. 
Člen výboru Hora dodal, že tisk R - 51713 k záměru odboru bezpečnosti MHMP na realizaci veřejné zakázky 
"Dodávka nástroje na bezpečnostní ověřování zdrojového kódu aplikací včetně zajištění služby Code Review" má být 
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projednán jako samostatný bod. Zajímala by ho forma a řešení. Ředitelka Štalmachová reagovala s tím, že se jedná o 
tisk odboru bezpečnosti a ráda poskytne požadované informace písemnou formou. Ty budou rozeslány všem členům 
výboru. V případě doplňujících dotazů, bude tento bod otevřen na příštím jednání výboru. 
 
Ředitel Šuster upozornil, že do Zastupitelstva HMP je zařazen tisk Z - 12165 k návrhu na úpravu rozpočtu běžných 
výdajů a fondu zaměstnavatele Městské policie hl. m. Prahy na rok 2024. Ten se ale objevil v tiscích do Rady ZHMP. 

 

Usnesení: 
 
Výbor pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP bere na vědomí tisk Z - 12165 k návrhu na úpravu rozpočtu 
běžných výdajů a fondu zaměstnavatele Městské policie hl. m. Prahy na rok 2024. 

přijato (8 – 0 – 0) 

 

6. Tisky do Zastupitelstva HMP 

a) Z-12343 k návrhu na zrušení pověření plněním některých úkolů pří řízení Městské policie hlavního města Prahy 
pro  Ing. Eduarda Šustera a pověření plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města Prahy pro 
Mgr. Ludvíka Klemu 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl předseda Ptáček. Sdělil, že se bude projednávat tisk Z - 12343 k návrhu na 
zrušení pověření plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města Prahy pro Ing. Eduarda Šustera a 
pověření plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města Prahy pro Mgr. Ludvíka Klemu. Předseda 
Ptáček předal slovo řediteli Šusterovi. Ředitel Šuster poděkoval všem zúčastněným za velmi dobrou spolupráci v 
oblasti bezpečnosti. Dále pokračoval s tím, že je třeba dodržet určitý proces při předávání kompetencí, proto byl 
zpracován tisk, který toto umožňuje. Pracovní poměr ukončuje k 31.5.2024, tudíž od 1.6.2024 přejdou kompetence 
na Mgr. Ludvíka Klemu. 
 
V rámci diskuze bylo poděkováno řediteli Šusterovi za spolupráci v rámci Výboru pro bezpečnost a pro prevenci 
kriminality ZHMP. 
 
Usnesení: 

 

Výbor pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP bere na vědomí tisk Z - 12343 k návrhu na zrušení pověření 
plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města Prahy pro Ing. Eduarda Šustera a pověření 
plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města Prahy pro Mgr. Ludvíka Klemu.  

přijato (8 – 0 – 0) 

 

7. Zpráva o činnosti MP HMP za měsíc duben 2024 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Mgr. Ludvík Klema, náměstek pro výkon služby MP HMP. Sdělil, že statistika v 
počtu přestupků se nijak nevymyká a dal prostor na případné dotazy. 

 

8. Zpráva o činnosti KŘ Policie HMP za měsíc duben 2024 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl brig. gen. Mgr. Petr Matějček, ředitel KŘ Policie HMP. Informoval, že počty 
trestných činů jsou stagnující, stejně tak objasněnost. V rámci MS v hokeji řeší běžné záležitosti, žádné mimořádné 
události se nestaly. Chystají se opět na demonstraci zemědělců, která je ohlášena na 6. 6. 2024. 
 
Diskuze: 
 
člen výboru Hora - dotazoval se kolik stojí bezpečnostní opatření v rámci sportovních akcí. 
 
ředitel Matějček - odpověděl, že jsou schopni vyčíslit náklady. Nicméně upozorňuje, že kluby budou oponovat tím, že 
policie hlídá veřejné prostranství. Nejsou nasazováni na stadiony. Pokud by na stadionu zasahovali, pak mohou žádat 
o určitou finanční kompenzaci. 
 



 

TED 8.5.1.3 Strana 6 
 

člen výboru Hora - vznesl dotaz na příčiny nárůstů počtů krádeží a vloupání do restaurací. 
 
ředitel Matějček - odpověděl, že zjistí podrobnosti. 
 
člen výboru Hanzlík - vznesl dotaz na další riziková sportovní utkání a nasazení policejních sil. 
 
ředitel Matějček - odpověděl, že rizikové utkání bude na Spartě, jelikož tam bude i fan zóna. Očekává se, jak se bude 
vyvíjet hokej, podle toho budou nasazovat síly a prostředky. 
 
člen výboru Buršík - vznesl dotaz, kolik registrují trestných činů v souvislosti se schvalováním atentátu na 
slovenského premiéra Fica. 
 
ředitel Matějček - odpověděl, že stále policie monitoruje a sleduje sociální sítě a zaznamenali jednotlivce, kteří toto 
schvalují. 

 

9. Zpráva o činnosti ZZS HMP za měsíc duben 2024 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Mgr. Zdeněk Křivánek, DiS., MHA, náměstek ředitele sekce NLZP ZZS HMP. 
Sdělil, že z hlediska statistiky jsou počty výjezdů podobné jako v dubnu loňského roku. Zmínil se o pražském 
půlmaratonu, kdy díky počtu ošetřených musel být  spuštěn traumaplán. Sešlo se několik faktorů, které negativně 
působily na běžce a to velmi horké počasí a organizační změny. Na základě tohoto byla vyvolána schůzka k organizaci 
pražského maratonu. Ten již proběhl v pořádku. Zmínil se také o MS v hokeji, zejména o organizačním zajištění v 
místě konání. Spolupráce se všemi subjekty probíhá bez problémů. Průměrně ošetří na 20 pacientů. 

 

10. Zpráva o činnosti HZS HMP za měsíc duben 2024 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl brig. gen. Ing. Luděk Prudil, ředitel HZS HMP. V rámci MS hokeje mají u 
stadionu předsunutou hasičskou jednotku. Probíhá monitoring nebezpečných chemických látek uvnitř stadionu. V 
rámci měsíce dubna řešili více požáru než loni, jelikož bylo sušší počasí. Přibyly dvě usmrcené osoby při požárech. V 
rámci "pálení čarodějnic" začala platit vyhláška o zvýšeném nebezpečí vzniku požáru. V Praze to však neznamenalo 
úplný zákaz, tzn. ti co zavedli příslušná opatření (hasičský dozor), mohli oheň udělat. Dále realizovali cvičení, kdy z 
Vltavy vytahovali těžkou dodávku. Díky předešlému nácviku, při ostrém zásahu, vytáhli z vody automobil za 70 min. 

 

11. Zpráva o činnosti SS HMP za měsíc duben 2024 a za rok 2023 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Libor Kousal, provozní náměstek SS HMP. Informoval, že SS HMP provádí 
činnosti dle platné zřizovací listiny. Spravují kompletní protipovodňovou ochranu, včetně mobilních prvků. Poslední 
cvičení proběhlo začátkem května na Zbraslavi. V rámci MS v hokeji zajišťují odtahy. Preventivně byly ponechány 
volné kapacity na odtahových parkovištích, jelikož nebylo jasné, jak budou vytíženi po dobu MS v hokeji. Na závěr se 
zmínil o investičních akcích, kdy do 2 - 3 měsíců mají být hotovy haly na Dubči. Probíhá kolaudační řízení prostor v 
areálu Kundratka, kde bude mít ZZS HMP autodílnu. Také poděkoval řediteli Šusterovi za výbornou spolupráci mezi 
MP HMP a SS HMP. 
 
Diskuze: 
 
člen výboru Hora - vznesl dotaz, zda se nabízí odtažené vozy (vraky), které jdou do likvidace, bezpečnostním složkám 
na realizaci cvičení. 
 
náměstek Kousal - odpověděl, že SS HMP toto dělat nemůže, nicméně HZS HMP získává vraky prostřednictvím 
Magistrátu, odboru dopravy. 

 

12. Různé a závěr 

Předseda Ptáček připomněl pozvánku na 7. 6. 2024 pro členy výboru a stále hosty týkající se prohlídky systému SAT.  
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Člen výboru Hanzlík poděkoval ředitelce Štalmachové z odboru bezpečnosti ze precizní organizaci cvičení výstavby 
PPO ve spolupráci se složkami IZS, a dalšími zainteresovanými subjekty. A dále požádal o informace z hlediska 
vymahatelnosti a řešení situace v rámci ulice Strakonické v návaznosti na stavební práce na Barrandovském mostě. 
Myslí si, že z hlediska délky ulice je to plýtvání silami a prostředky MP HMP a policie, navíc i odstavení vozidla je 
složité. Účelnost je tam zcela minimální. Rád by našel případně jiné řešení, např. kamerový systém. Náměstek Klema 
odpověděl, že se jedná o opakovaná podání řidičů, kteří jsou v kolonách vedle a domáhají se toho, aby obě policie 
plnily své zákonné povinnosti. Musí tedy vždy zareagovat. Bohužel toto nedokáže vyřešit žádný kamerový ani jiný 
systém. 
 
Člen výboru Kaštovský vznesl dotaz, zda bude na příští jednání výboru zařazen bod týkající se krytů CO. Bylo 
přislíbeno, že ano. Materiál je připraven. 
 
Ředitel Prudil pozval všechny přítomné na cvičení, které budou realizovat společně s dobrovolnými hasiči a budou 
představovat tzv. velkoobjemová povodňová čerpadla. Předseda Ptáček sdělil, že všem bude pozvánka rozeslaná. 
 
Předseda Ptáček všem poděkoval za účast a ukončil jednání v 17:00 hod. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: MUDr. Tomáš Kaštovský, člen Výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP 

Zapsala: Ing. Veronika Křižanová, MHMP - BEZ MHMP   

Jiří Ptáček 
předseda Výboru pro bezpečnost a pro 

prevenci kriminality ZHMP 
 
 
 
 
 

JUDr. Markéta Štalmachová 
tajemnice Výboru pro bezpečnost a pro 

prevenci kriminality ZHMP 
 
 


